



## IBK Östhammar styrelsemöte

16 maj, 2022, kl 17:00

Plats: Lindgrens bil

Deltagare: Tobias Mattsson, Klas Persson, Camilla Rickardsson, Susanne Jansson, Charlotte Sjölander, Anna Högström

Frånvarande: Morgan Wahlberg, Erik Andersson, Marcus Erixon

### 1. Mötets öppnande

Ordförande Klas Persson förklarade styrelsemötet öppnat.

Till sekreterare valdes Tobias Mattsson.

Till justerare valdes Anna Högström och Charlotte Sjölander

### 2. Fastställande av dagordning

Dagordningen godkändes av mötesdeltagarna.

### 3. Föregående protokoll

Genomgång av föregående protokoll.

### 4. Förberedelser årsmöte

Inga tillkommande punkter jämfört med föregående styrelsemötesprotokoll

### 5. Materiel

Anna håller på bygger om förråd i Frösåkershallen. Styrelsen godkänner inköp av hyllsystem med mera för 5000kr.

Inför kommande säsong:

- De lag som spelar i Röd serie kommer att erbjudas vita bortatröjor
- Styrelsen har sedan tidigare godkänt att F-04/07 har rosa tröjor som bortaställ
- De flesta lagen saknar full uppsättning shorts och strumpor
- Anna tar fram förslag till inköp av kläder så vi kan ha med det till kommande säongs budget.

### 6. Serieanmälan

Alla lagens serie-anmälan kom in i tid. Susanne kommer lägga in allt i IBIS senare idag.

Seriespel och poolspel till hösten:

A-lag H2

U-lag H5

P-06/08 Röd 3

P-09/10	Röd 5
P-11/12	Röd 9
P-13	Grön 1
F-04/07	F16 GUD
F-09/10	Röd 5
F-11/12	Blå 2
F-13/14	Grön 1

## 7. Hallen

Dialog pågår med kommunen angående praktiska detaljer kring Frösåkershallen.

- Vi önskar fler papperskorgar till läktaren.
- Grovstädning (papper, burkar mm) ska genomföras av föreningen som hyr hallen.
- Kommunen vill att IBK lämnar in en skrivelse på förslag till kiosk som kommunen kan ta ställning till.
- Kommunen har lovat att ordna skoskydd som alternativ till att ta av skorna då golvet på läkaren är väldigt kallt.
- Angående det hala sportgolvet kräver IBK att kommunen åtgärdar då det finns skaderisk. Det finns risk att golvet måste läggas om då ytbeläggningen har blivit skadat av tidigare felaktig behandling av golvet.

## 8. Ledarutbildning

Föreningen har behov av ledarutbildning för grön, blå och röd nivå.

**Tobias** tar kontakt med förbundet (igen).

## 8. Föreningskort på ICA

Susanne har varit i dialog med ICA om vi kan få ett föreningskort som vi kan handa kioskvaror. Det skulle innebära att vi får faktura till föreningen i stället för att hålla på med kvitton och att de som köper varor måste ligga ute med pengar. ICA är positiva till detta.

**Camilla**, som är firmatecknare, tar kontakt med ICA för att ordna ett föreningskort.

## 8. Ny hall

En arbetsgrupp inom IBK har skapats för att göra ett seriöst och ambitiöst försök att försöka få kommunen att bygga en ny och större idrottshall som ersättare till Frösåkershallen. Frösan är utdömd och stor investering skulle behövas för att rusta hallen. Arbetsgruppen anser att kommunen i stället borde riva och bygga ny större hall där innebandyn och gymnastiken kan träna samtidigt.

Arbetsgruppen består av Dag Sundström, Morgan Wahlberg, Oskar Molarin och Tobias Mattsson.

Styrelsen är positiv till initiativet och arbetsgruppen får godkänt att agera i IBK Östhammars namn.

Arbetsgruppen kommer att ta kontakt med gymnastikföreningen och friidrottsföreningen för att skapa en gemensam arbetsgrupp där allas behov täcks in.

## 8. Styrelsens årshjul

Klas har tagit fram utkast till årshjul med vad som behöver genomföras vilken månad.

## 9. Nästa styrelsemöte

27 juni kl 18:00 hemma hos Susanne (Sjötullsgatan, Öregrund).

## 10. Mötets avslutande

Ordförande avslutade mötet

Vid protokollet



Tobias Mattsson

Justeras



Anna Högström

Justeras



Charlotte Sjölander

